
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 26. marts 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BC
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren kalder udtagning af 38.000 hektar kulstof-
rige lavbundsjorde for et teknisk potentiale, når det er muligt at tage betydeligt større
arealer ud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (SF) og Signe Munk (SF).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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